

HRnet One 自 1992 年在新加坡成立至今，已成为亚太地区人力资本管理行业中的佼佼者。作为全球 50 强之一的人力资源咨询服务公司，HRnet One 提供的业务涉猎广泛，如人才推荐，职业咨询、指导服务，企业管理咨询，人才发展等。目前集团拥有 1000 多名猎头咨询顾问，在亚太地区八个国家 10 个城市都有分公司，包括新加坡、首尔、东京、上海、北京、广州、香港、台北、曼谷和吉隆坡。HRnet One 是新加坡最大的猎头公司，企业规模达到 3 亿新币，当前已和 400 多个跨国公司是合作伙伴关系。

和力网职业顾问（北京）有限公司是和乐网集团旗下的法人独资公司，于 2008 年在北京成立。主要在医疗健康行业内为客户提供优质的人才战略咨询，匹配菁英人才，以促进企业的快速发展和经济增长。

Established in 1992 in Singapore, HRnet One has already been recognized as one of the best of the best in HR service providers across Aisa-Pacific area. As one of the Top 50 HR consulting and servicing company, HRnet One has a large variety of businesses, including talent referral, career consultation and guidance, organizational management consultation, talent development and so on. Possessing more than 1,000 consultants, HRnet One has set up branches in 10 cities of 8 different countries, such as Singapore, Seoul, Tokyo, Shanghai, Beijing, Guangzhou, Hongkong, Taipei, Bangkok and Kuala Lumpur. Moreover, regarded as the largest Singapore hunting company, HRnet One owns 300,000,000 Singapore dollars and has built cooperative relation with more than 400 multinational companies.

和力网 career consulting (Beijing) Limited Company is financed by HRnet Group and founded in 2008 in Beijing. It specifically aims at providing excellent talent consultation and recruiting elites for the sake of organizational managerial and economical developing, in healthcare industry.